
Vragen CDA m.b.t. de politieke agenda d.d. 26-09-2017 :                                                         

De CDA-fractie heeft de volgende vragen over diverse actiepunten die vermeld staan op de politieke 

agenda:

1. M-003:  Blijverslening 

Bespreking RIB hierover heeft in Forum Ruimte plaats gevonden op 07-03-2017. Naar 

aanleiding hiervan heeft college toegezegd vervolgstappen te nemen. Input vanuit Forum 

Ruimte wordt hierbij meegenomen. In politieke agenda staat het streven van het college is 

om dit mee te nemen in een breder pakket maatregelen ter ondersteuning langer zelfstandig 

wonen. Planning: Q3-2017

Vraag:  Wat is de stand van zaken ???

2. M-004:  Huisvesting Statushouders / woningbouw 30 sociale huurwoning

In politieke agenda staat hierover : Besluitvorming in kader gewijzigde begroting. WBVO 

ontwikkelt op Kardeel 30 sociale huurwoningen. Grondtransactie in werking. 

Planvoorbereiding WBVO gestart. College heeft evaluatiemoment in september 2017.

Vraag:  Wat heeft dit evaluatiemoment opgeleverd ??

3. T-440: Verlagen eigen bijdrage WMO 

Het CDA heeft hierover een motie ingediend op 30-03-2017. Deze motie is niet aangenomen.  

Wethouder geeft tijdens forumvergadering op 29 mei 2017 aan af te wachten welke 

maatregelen de staatssecretaris landelijk neemt.

Vraag : Wat is de stand van zaken

4. T-451: Fietsenstalling

In politieke agenda staat hierover dat de wethouder denkt dat los van de capaciteit ook de 

kwaliteit van de fietsenstalling van belang is. Hij heeft gevraagd om een voorstel te maken om 

a) bij de Tramweg de capaciteit uit te breiden en b) bij de bushaltes in het algemeen te kijken 

naar de kwaliteit van de stallingsmogelijkheden. Een voorstel is in voorbereiding.

Vraag:  Wat is de stand van zaken.

5. T-410:  Kleine kernenbeleid

In het 3e kwartaal zou worden gestart met het opstellen van een kleine kernenbeleid 

(dorpsvisie) voor Hekendorp. Oplevering gepland in Q4-2017.

Vraag:  Wat is de stand van zaken cq voortgang van deze toezegging.

6. T-514:  Lokale toewijzing huurwoningen

Er zijn vragen gesteld over de werkwijze rondom lokale toewijzing van huurwoningen. De 

wethouder geeft aan hier schriftelijk op terug te zullen komen
Vraag:  Wanneer kan de Raad deze schriftelijke beantwoording tegemoet zien ??


